



MERDEKA CAPITAL LIMITED

萬德資本有限公司

Member of the Stock Exchange of Hong Kong Ltd. AGV419
a subsidiary of Merdeka Financial Services Group Limited (Stock code: 8163)

Suite 1501, 15/F, Chinachem Century Tower, 178 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

香港灣仔告士打道178號華懋世紀廣場1501室

Tel 電話：(852) 2868 1063 Fax 傳真：(852) 2869 8807

申請電子證券交易服務 Application for Online Securities Trading Service

本人/吾等_____茲要求 閣下根據本人/吾等現持有之證券交易戶口，為本人/吾等啟動電子證券交易服務：

I / We _____ request to activate the service of electronic securities trading account for me/us according to my/our existing cash securities trading account: -

互聯網風險聲明

1. 本人/吾等明白互聯網或任何其他電子媒介會有不能預期或非 閣下控制範圍之任何其他原因所造成之網絡故障，是不可完全倚賴之通訊媒介。因此或會造成傳送、收取或執行指示之延誤及/或已執行指令之成交價格與發送該指示時之價格有所不同。
2. 本人/吾等知道電子買賣盤一經發出，就可能在可取消前已告執行。
3. 本人/吾等明白並同意承擔任何及一切透過互聯網並經 閣下之電子現金買賣戶口進行之買賣或交易之風險。

Internet Risks

1. I/We acknowledge that internet or any other electronic means are, due to unpredictable traffic congestion and other reasons, an inherently unreliable medium of communication and that such unreliability is beyond your control. As a result of such unreliability, there may be delays in the transmission and receipt of instructions and other information and that this may result in delays in the execution of instructions and/or the execution of instructions at prices different from those prevailing at the time the instructions are given.
2. I/We understand that it shall not usually be possible to cancel an instruction after it has been given.
3. I/We understand and agree to bear all risks involved in trades and transactions entered via the internet or other electronic means and carried out through your electronic cash securities trading account.

本人/吾等已詳細閱讀以上內容，並了解經互聯網交易所附帶之風險。

I/ We have read through the above disclaimer, and understand the risks of electronic trading via Internet.

生效日期：
Effective Date

day 日 / month 月 / year 年

電郵地址：
Email Address

--

客戶簽署：
Client Signature

授權簽名/公司印章 Authorised Signature(s)/ Business Chop
--

戶口號碼：
Account No.

--

客戶名稱：
Name of Client

--

申請日期：
Date

--

本公司專用	Handle by	Checked by	Approved by	Input by
-------	-----------	------------	-------------	----------